
Fra: Espen Hodnekvam <espenhodnekvam@gmail.com> 
Sendt: 20. mai 2014 20:54 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Høyringsuttale fiberbreiband utbygging 
 
Kva med nedre Lindås? Heile Kolås har fått tilbod, men ikkje vi på nedsida av riksvei 57.  
 
Mvh. 
Espen Hodnekvam 


